

Job Interview

(قابلة العمل بالانجليزي)



The Manager: Hello Ms. Amina, nice to meet you. I'm Eman, the hiring manager of INA Software.

المدير: مرحبًا يا أستاذة أمينة, سررت بلقائك. أنا إيمان مدير التوظيف في شركة INA

The applicant: Nice to meet you, Ms. Eman.

المتقدم للوظيفة: أنا أيضًا سررت بلقائك يا أستاذة إيمان

The Manager: Did you have any trouble finding the office?

المدير: هل واجهت أى مشكلة في العثور على المكتب؟

The applicant: No, the directions on the website are great.

المتقدم للوظيفة: لا الإتجاهات على الموقع رائعة

The Manager: So, how did you hear about this job? / position?

المدير: كيف سمعتى عن الوظيفة؟

The applicant: I saw an advertisement online.

المتقدم للوظيفة: سمعت عن هذه الوظيفة من خلال اعلان على الإنترنت

The Manager: Why don't you tell me a little bit about yourself?

المدير: لماذا لا تخبرني قليلاً عن نفسك؟

The applicant: I studied at Cairo University and graduated in 2015 with a degree in computer science. I've worked at LCI Software for five years. It has been great experience, but I've run out of room to grow with LCI, and I'm looking for new opportunities.

المتقدم للوظيفة: درست في جامعة القاهرة وتخرجت في عام 2015 بدرجة في علوم الكمبيوتر. لقد عملت في شركة لمدة خمس سنوات. لقد كانت تجربة رائعة لكن لم يعد لدي مجال للتطور مع الشركة السابقة وأبحث عن فرص جديدة

The Manager: Why would you like to work at our company?

المدير: لماذا ترغب في العمل في شركتنا؟

The applicant: I can see that your company has much future growth potential.

المتقدم للوظيفة: أستطيع أن أرى أن شركتكم لديها الكثير من إمكانيات النمو في المستقبل

The applicant: I've really been impressed with your ambitious goals and the plan you have for achieving those goals.

المتقدم للوظيفة: لقد تأثرت حقاً بأهدافكم الطموحة وخطتكم الواضحة لتحقيق هذه الأهداف

The applicant: Furthermore, I'd like to grow my career at a company that has great reputation.

المتقدم للوظيفة: علاوة على ذلك ، أود تطوير مسيرتي المهنية في شركة تتمتع بسمعة طيبة

The Manager: What is your greatest strength?

المدير: ما هي أهم نقاط القوة لديك؟

The applicant: I'm a hard worker, and I'm always eager to learn new things. I'm dependable and I'm also a good team player.

المتقدم للوظيفة: أنا مجتهد في عملي وحريص دائماً على تعلم أشياء جديدة أنا شخص يعتمد عليه وأيضاً أجيد العمل مع فريق

The Manager: What is your greatest weakness?

المدير: ما هي أكبر نقاط ضعفك؟

The applicant: My biggest weakness is public speaking.

المتقدم للوظيفة: أكبر نقطة ضعف لدى هي التحدث أمام الجمهور

The applicant: It's something that I've spent a lot of time working on and in which I've improved a great deal.

المتقدم للوظيفة: إنه شيء قضيت وقتاً طويلاً في العمل عليه وتحسنت فيه كثيراً

The Manager: What would you do if you didn't get on with someone in your team?

المدير: ماذا ستفعل إذا لم تتفاهم مع شخص في فريقك؟

The applicant: I'd try to find a solution in a calm and rational manner. I'd do my best to get on with that person for the sake of the team.

المتقدم للوظيفة: سأحاول إيجاد حل بطريقة هادئة وعقلانية. سأبذل قصارى جهدي للتواصل مع هذا الشخص من أجل الفريق

The Manager: Where do you see yourself in 5 years?

المدير: أين ترى نفسك بعد خمس سنوات؟

The applicant: In five years, I'd like to gain more experience in software development.

المتقدم للوظيفة: في غضون خمس سنوات, أود اكتساب المزيد من الخبرة في تطوير البرمجيات

The applicant: I hope to be offered the chance to take the lead on some projects.

المتقدم للوظيفة: أمل أن تتاح لي الفرصة لأخذ زمام الأمور في بعض المشاريع

The Manager: That's quite impressive, I must admit.

المدير: هذا مثير للإعجاب يجب أن أعترف

The Manager: Do you have any questions for me about the company or the job?

المدير: هل لديك أى أسئلة عن الشركة أو الوظيفة

The applicant: No, thank you.

المتقدم للوظيفة: لا أشكر

The Manager: Okay, thank you so much for coming in Ms. Amina. It was great to meet you.

المدير: شكرا جزيلاً على حضورك أستاذة أمينة. أنه شيء رائع أن التقي بك

The applicant: It was great to meet you too.

المتقدم للوظيفة: أنه شيء رائع أن التقي بكم أيضاً

The Manager: I'll give you a call very soon.

المدير: سأتصل بك قريباً

The applicant: Sounds good! I look forward to it.

المتقدم للوظيفة: يبدو هذا جيداً إننى أتطلع إلى ذلك